
Podpisy overovateľov:  

Zápisnica OZ – 13.9.2022 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 13.9.2022 o 19:00 hod. 

Prítomní:  

Poslanci, starostka: p. Alžbeta Tuková, p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, 

p. Katarína Gajdošová, p. Janka Masárová, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 

 

Zapisovateľ: p. Ing. Nina Masárová 

 

Program OZ 

 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 
5. Správa zo zasadnutia finančnej komisie 
6. Smernica – Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Vaďovce 
7. Vnútorný predpis o postupe a zaraďovaní prostriedkov zo štátneho rozpočtu, z EÚ, zo 

zahraničia poskytnutých na konkrétny účel, z rozpočtu iného subjektu verejnej správy a darov, 
ak darca určí účel daru do rozpočtu obce 

8. VZN – Prevádzkový poriadok pohrebiska 
9. Žiadosť o zámenu pozemku v majetku obce – vypustený bod programu 
10. Rôzne 

K bodu č. 1 

Starostka obce otvorila zasadnutie Obecného zastupiteľstva, privítala všetkých zúčastnených 
a pokračovala podľa návrhov uznesení.  

K bodu č. 2 

Starostka obce určila za zapisovateľku p. Ing. Ninu Masárovú a navrhla za overovateľov zápisnice 
z rokovania p. Ing. Petra Dingu a p. Jaroslava Baču.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Janka Masárová, p. 
Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Starostka obce skonštatovala, že nie je prítomná poslankyňa p. Katarína Gajdošová, ktorá príde na 
rokovanie neskôr.  

K bodu č. 3 

Ďalej starostka obce dala hlasovať za program rokovania podľa bodov, ktoré im boli predložené.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či by nebolo vhodné presunúť bod č. 9, čo je zámena pozemku, 
do diskusie a že by ho vypustili.  
Starostka obce sa opýtala na dôvod tohto návrhu.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že nevie, aké uznesenie dajú z tohto bodu, nakoľko žiadny návrh 
reálne nemajú.  
P. Jaroslav Bača povedal, že si myslí, že preto, lebo sa pár dní dozadu na FK dohodli, že to pôjde na 
najbližšiu FK s tým, že p. starostka osloví p. Sokola.  
Starostka obce povedala, že ona to pochopila tak, že ho má osloviť, aby sa p. Sokol vyjadril. 
Povedala, že ona ho oslovila a on povedal, že by to poslancom prišiel predniesť na OZ. 
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P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že nie, že sa dohodli, že to prerokujú na najbližšej FK. Povedala, 
že by bod presunula do diskusie, nakoľko tam sa nemusí robiť uznesenie. Povedala, že nevie, či sa 
dnes na niečom dohodnú.  
Starostka obce povedala, že nevie, či sa na niečom dohodnú .Povedala, že p. Sokol na rokovanie 
príde a on im to prednesie. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ona sa len pýta, či nepresunú tento bod do diskusie.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že p. Sokol vypočutý môže byť, že nikoho nevyháňajú.  
Starostka obce povedala, že si myslí, že aj v bode diskusie sa môže urobiť uznesenie. 
P. Ing. Peter Dinga navrhol nechať tento bod druhému zastupiteľstvu. Povedal, že by bod vypustil 
a presunul ho do bodu rôzne.  
Poslanci ďalej o bode č.9 diskutovali.  
Starostka navrhla uznesenie, že bod rokovania č.9 sa presunie do bodu č. 10. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Janka Masárová, p. 
Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 

K bodu č. 4 

Starostka obce pokračovala kontrolou plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva. Povedala, 
že mali zasadnutie aj 13.8.2022, ale išlo o slávnostné zasadnutie, takže tam boli uznesenia len 
procedurálne. Povedala, že 28.6.2022 boli uznesenia, kde schválili výkon funkcie starostu vo 
volebnom období 2022 až 2026 na plný úväzok, ďalej sa schválilo sedem mandátov do funkcie 
poslancov do obecného zastupiteľstva, schválili dodatok č. 5 k VZN o výške príspevku za pobyt 
dieťaťa v materskej škole, o výške mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť 
školského klubu detí, o výške príspevku zákonného zástupcu dieťaťa alebo žiaka na čiastočnú úhradu 
nákladov a určenie podmienok úhrady v školskej jedálni obce Vaďovce, ktorý sa už aplikuje od 
začiatku školského roku, schválilo sa osadenie značky obmedzenia rýchlosti, ktorá je už osadená 
a rekonštrukciu múru na briežku schválili podľa predloženej cenovej ponuky p .Kopincom. Povedala, 
že s ním hovorila, ale ešte sa k tomu stále „nepribral“, takže dúfa, že sa to podarí, keď to sľúbil.  
Starostka obce navrhla zobrať túto kontrolu uznesení na vedomie a skonštatovala, že už je prítomná 
aj p. Katarína Gajdošová.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Janka Masárová, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
K bodu č. 5 
Starostka obce požiadala p. Mgr. Danielu Kontinovú o prednesenie správy z FK.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že prvým bodom rokovania finančnej komisie bolo Všeobecne 
záväzné nariadenie obce Vaďovce o  prevádzkovom poriadku pohrebiska obce. Komisia po prečítaní 
tohto materiálu  navrhuje upraviť dodatok č.1 k prevádzkovému poriadku ktorým je cenník služieb a to 
v položkách: Prenájom domu smútku zo sumy 10€ na sumu 15€, Detský hrob a urna – doba 10 rokov,    
upraviť na sumu 5€ a taktiež odporúča doplniť do dodatku vetu, že zosnulý, ktorý nemá trvalý pobyt 
ani príbuzenstvo v obci a pozostalí žiadajú o nové hrobové miesto, budú platiť 10násobok poplatku za 
hrobové miesto podľa aktuálneho cenníka. Po drobných úpravách textu komisia nemá už žiadne 
pripomienky a nakoľko bola zákonná lehota splnená, odporúča obecnému zastupiteľstvu predkladaný 
dokument v plnom znení schváliť. 
V druhom bode rokovania predložila komisii ekonómka obce dokument s názvom: Vnútorný predpis o 
postupe a zaraďovaní prostriedkov zo štátneho rozpočtu (ŠF), z Európskej únie (EÚ), zo zahraničia 
poskytnutých na konkrétny účel, z rozpočtu iného subjektu verejnej správy a darov, ak darca určí účel 
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daru do rozpočtu. Vzhľadom na to, že zákon ukladá obciam mať tento dokument schválený a komisia 
nemá žiadne pripomienky, odporúča vnútorný predpis schváliť. 
V ďalšom bode rokovania predložila ekonómka obce p. Hrušová členom finančnej komisie dokument - 
Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Vaďovce. Členovia FK si spolu s ekonómkou 
obce prešli jednotlivé kapitoly návrhu týchto zásad, kde v niektorých častiach doplnili a upravili znenie 
viet, aby návrh zásad bol upravený do takej podoby, v ktorej ho finančná komisia  odporúča 
obecnému zastupiteľstvu schváliť. Vo FK predsedníčka FK a ekonómka obce opätovne skontrolovali 
dokument a zakomponovali tam navrhnuté zmeny a v konečnej verzii je tento dokument predkladaný 
obecnému zastupiteľstvu.  
V bode rôzne informovala pani starostka o zmene cien ohľadom vyvážania zmesového komunálneho 
odpadu, nakoľko sa menia sumy za uloženie odpadu a taktiež nastanú zmeny vo vývoze a uložení 
odpadu, bude potrebné sa týmto problémom ešte zaoberať. 
Taktiež p. starostke predložila žiadosť p. Žoltického o odkúpenie obecného pozemku a zároveň 
informovala, že nebola doriešená žiadosť p. Sokola o zámene pozemku s rozlohou 276 m² pri 
cintoríne s možným  doplatením za obecný pozemok s rozlohou 1990m². FK žiadosť od p. Žoltického 
odporúča preskúmať a žiada o vyjadrenie stavebnú komisiu. Ohľadom žiadosti p. Sokola FK odporúča 
p. starostke preveriť, či sa znenie žiadosti nezmenilo, nakoľko je žiadosť z apríla roku 2021 a zároveň 
odporúča túto žiadosť po upresnení informácií prerokovať na najbližšej FK. 
Ďalej v bode rôzne pani starostka informovala o ukončení rekonštrukcie a stavebných prác na budove 
ZŠ a MŠ Vaďovce a taktiež hovorila o financovaní a vyčíslila sumy všetkých prác. Nakoľko 
predmetom tejto FK nebolo zaoberať sa financovaním prác a nebol predložený žiadny materiál, FK sa 
bude touto informáciu zaoberať na najbližšom zasadnutí. 
Na záver diskusie sa členovia informovali, či máme novú pracovníčku obce. Pani starostka potvrdila, 
že v chránenej dielni bolo voľné pracovné miesto, preto zamestnala na dva mesiace p. Máriu Dlhú, 
ktorá bude pomáhať v školskej jedálni, s roznášaním obedov v obci a upratovať zberný dvor. 
Na záver predsedníčka komisie zhodnotila rokovanie, zopakovala že na zasadnutí OZ sa predložia 
podklady k VZN obce Vaďovce o Prevádzkovom poriadku pohrebiska, Vnútorný predpis o postupe 
a zaraďovaní prostriedkov a Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Vaďovce a že 
predaj a zámena pozemkov nebude predmetom najbližšieho rokovania. Všetkým prítomným 
poďakovala za účasť a ukončila rokovanie.  
 
Starostka obce poďakovala za správu z FK a dala hlasovať za uznesenie, že poslanci berú správu 
z FK na vedomie. 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Janka Masárová, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Starostka obce doplnila, že tieto dokumenty spomínané v správe z FK boli náležite zverejnené vrámci 
zákonnej lehoty. 

 
K bodu č. 6  
Starostka obce v bode č.6 dala poslancom hlasovať za schválenie Zásad hospodárenia s finančnými 
prostriedkami obce Vaďovce. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Janka Masárová, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 7  
V ďalšom bode dala starostka obce hlasovať za schválenie Vnútorného predpisu o postupe a 
zaraďovaní prostriedkov zo štátneho rozpočtu (ŠR), z Európskej únie (EÚ), zo zahraničia 
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poskytnutých na konkrétny účel, z rozpočtu iného subjektu verejnej správy a darov, ak darca určí účel 
daru do rozpočtu obce. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Janka Masárová, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 8  
Ďalším bodom programu bolo schválenie VZN - Prevádzkový poriadok pohrebiska. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by k tomu rada niečo doplnila, nakoľko toto VZN nebolo 
predkladané v materiáloch vzhľadom k tomu, že je v tom istom znení a je to oficiálne rozsiahly 
dokument, pretože ten vnútorný prevádzkový poriadok má ďalších 17 príloh. Povedala, že v podstatne 
dodatok č. 1 je cenník, ktorý je upravený podľa dohody, dodatok č.2 je mapa, ktorá ešte bude 
doriešená, ale dodatok č. 2 bude situačný plán tak, aby tam bola zaznačená rozptylová lúka. 
Povedala, že dodatok č.3 sú iné dokumenty, ktorých je asi 17, kde sú napríklad rôzne žiadosti, 
súhlasy, a pod.  
Povedala, že tam bolo v podstate upravená len tá veta, ktorú písala aj do mailu, že sa tam zmenilo len 
konanie pohrebov, a to tak, že vo výnimočných prípadoch je možnosť pohrebu v sobotu, nedeľu alebo 
vo sviatok. 
Starostka obce dala za schválenie VZN hlasovať.   
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Janka Masárová, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 9 
Ďalším bodom programu je po úprave bod rôzne, v ktorom je predmetom rokovania zámena 
pozemkov. Starostka obce prizvala p. JUDr. Sokola k rokovaniu a skonštatovala, že má pred sebou 
jeho žiadosť z apríla roku 2021 a dala mu slovo, aby sa k jeho žiadosti vyjadril.  
P. JUDr. Michal Sokol povedal, že prišiel kvôli tomu, že si myslí, že by sa k tomu malo vyjadriť OZ. 
Povedal, že keď žiadosť podával, tak OZ sa uznieslo, že najprv treba urobiť nejaké iné kroky, ktoré 
boli následne spravené a opýtal sa, aká je predstava OZ.  
P. starostka obce potvrdila, že časť pozemku s p. Miklášovou je zamenená a povedala, že išlo o to, 
aby zistili, či sa niečo nezmenilo na postoji p. Sokola a či je tá predložená žiadosť ešte aktuálna. 
P. JUDr. Michal Sokol povedal, že sa nič nezmenilo na tom, že je pripravený pomôcť obci s tým, aby 
sa ten pozemok zmenil na parkovisko pre cintorín.  
P. Starostka obce sa opýtala, či za tých istých podmienok, ktoré sú v žiadosti.  
P. JUDr. Michal Sokol sa opýtal, či sú tie podmienky prijateľné pre OZ.  
Starostka obce povedala, že v žiadosti ponúka p. Sokol zámenu parcely č. 634 s rozlohou 276m2 
vhodnú na parkovisko za obecnú parcelu č. 5291/12 s rozlohou 1190m2 s tým, že ten rozdiel by 
dofinancoval sumou 6 000€. Povedala, že cenu pozemku parcely č. 634 má v žiadosti uvedenú ako 
6 000€ a tým je celkové finančné vyrovnanie sa pre obec za pozemok dostáva cca 12 000€, čiže 6€ 
za 1m2. Opýtala sa p. Sokola, či je to tak, ako to uviedol v žiadosti.  
P. JUDr. Michal Sokol to potvrdil a povedal, že ponuka môže stále platiť.  
Starostka obce povedala, že sa stalo nedorozumenie, nakoľko to ona inak pochopila, ako jej to 
aktuálne poslanci povedali, čo sa týka prejednania žiadosti p. Sokola. Povedala, že p. Sokol je 
aktuálne na rokovaní prítomný a zasadnutie OZ je verejné, takže nič nie je porušené, a p. Sokol sa 
prihlásil o slovo v dostatočnom časovom predstihu, že by chcel prísť svoju žiadosť prejednať. 
P. JUDr. Michal Sokol požiadal o vyjadrenie poslancov, či teda áno alebo nie, nakoľko sa to celé 
naťahuje už viac ako rok a pol. Povedal, že sa mu to zdá ako neskutočné mrhanie príležitosťou to mať 
už dávno hotové a tým pádom by bol rád, keby od nich počul áno, aby na tom mohli nejak začať robiť.  
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P. Jaroslav Bača povedal, že sa odvtedy o tom nebavili, až teraz naposledy, keď bola FK a tak, ako 
bolo povedané, oslovili p. starostku, nech osloví p. Sokola s tým, či jeho žiadosť platí a že sa o tom 
budú ďalej zaoberať na FK, aby potom mohli dať nejaké záverečné slovo.  
P. JUDr. Michal Sokol sa opýtal, či to chápe správne, že majú jeho žiadosť rok a pol na stole 
a potrebujú ju prebrať na FK.  
P. Mgr. Daniela Kontinová odpovedala, že nie, že sa čakalo na vyjadrenie p. Miklášovej lebo sa na 
zastupiteľstve dohodli, že pokiaľ sa neuzavrie nejaká dohoda s p. Miklášovou, aby bolo jasné, či má 
pre nich pozemok naďalej význam alebo nie, a dovtedy sa o tom nebude rokovať.  
Starostka obce povedala, že preto im o tom aj na FK povedala, aby vedeli, že už je všetko urobené 
a že čo teda s touto žiadosťou budú robiť.  
P. JUDr. Michal Sokol sa opýtal, či je toho celého teda záver, že sa stále nič nevie. Povedal, že si 
myslí, že je ponuka jasná a že ju majú rok a pol, a každý si to mohol premyslieť a dospieť k tomu, či 
áno alebo nie.  
P. Jaroslav Bača povedal, že ak teda p. Sokol hovorí o tom, že mu ide o to, aby mali občania 
parkovanie pri cintoríne, tak prečo tam nie je záujem o predaj pozemku obci.  
P. JURr. Michal Sokol povedal, že to nie.  
P. Jaroslav Bača povedal, že tak v tom prípade mu podľa neho nejde o to, aby mali občania 
parkovanie. 
P. JUDr. Michal Sokol povedal, že on jednoducho podal žiadosť, a ak s ňou nesúhlasia, nech povedia 
nie a nech dajú ich ponuku o zámenu, a on im k tomu povie svoje stanovisko.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že s tým súhlasí, keďže si p. Sokol podal žiadosť, tak sa mu 
môže spraviť záver k jeho žiadosti. Povedala, že jej názor je, že ak obec má záujem s tým pozemkom 
niečo robiť, mala by aj obec dať nejakú ponuku a nemyslí si, že by nemal byť podľa nej p. Sokol, ktorý 
prichádza s ponukou. 
P. JUDr. Michal Sokol povedal, že so všetkým súhlasí. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že by chcel povedať neutrálny názor z jeho zberania podpisov od 
občanov, že ak im za 6 týždňov končí mandát, či to neprenechať na nové zastupiteľstvo, nakoľko to 
bude mať vplyv na investičnú akciu. 
P. Janka Masárová súhlasila a tiež by to nechala do nového volebného obdobia.   
P. Ing. Peter Dinga povedal, že mu ide o to, aby nebol človek označený za to, že mali poslanci na to 
rok a pol a zrazu sa pred voľbami plašia a idú niečo prejednávať. Povedal, že si myslí, že už to nerieši 
nič, či to bude budúci január alebo február schválené, aj tak sa s tým do konca roka nebude nič robiť. 
Povedal, že sa o tom môžu opäť pobaviť, môže prísť ponuka zo strany obce, a pod.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ak by väčšina súhlasila so žiadosťou, tak za ňu môžu 
hlasovať, že sa majú poslanci vyjadriť. Povedala, že nikomu nechce brať jeho názor a že má každý 
právo sa vyjadriť. Povedala, že jej názor je ten, že by mala prísť aj obec s nejakou ponukou a určite by 
jedna z ponúk bola čisto o kúpu pozemku.  
P. JUDr. Michal Sokol na to zareagoval, že aby im ušetril čas, tak im rovno môže povedať, že takú 
ponuku neprijme.  
P. Ing. Peter Dinga sa ho ešte raz opýtal, či by takáto ponuka pre neho nebola prijateľná.  
P. JUDr. Michal Sokol odpovedal, že by pre neho takáto ponuka nebola prijateľná.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa ho opýtala, že či mu ide o zámenu len v takomto rozložení, ako uviedol 
v žiadosti.  
P. JUDr. Michal Sokol odpovedal, že ak má obec záujem vymeniť niečo iné, tak sa tomu môže 
povenovať.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že to diametrálne mení situáciu, nakoľko je nejaká možnosť prijať inú 
ponuku a je to podľa neho na interné prerokovanie.  
P. Mgr .Daniela Kontinová povedala, že si myslí, že je lepšie, ak ponuky prídu hneď, aj iné ponuky, 
ako by mali prísť na FK a nemali žiadny návrh a ani ponuku. Povedala, že prijíma akýkoľvek návrh.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že s p. Miklášovou to malo taký sled, že ju oslovili s tým, ako na tom je 
a prišla obec za ňou s ponukami. Povedal, že preto aj z ich strany by mohol prísť aj takýto variant 
ponúk, s ktorými by sa už možno našlo stotožnenie väčšiny poslancov. Povedal, že je ale toho názoru, 
že to má vplyv na peniaze, je to 6 týždňov pred koncom mandátu a preto za neho áno, pre riešenie 
ponúk, ale riešiť to až v novom zastupiteľstve. Vyzval poslancov, nech vyjadria svoj názor.  
P. Dagmar Ďurišová povedala, že je tiež toho názoru, prenechať to novému zastupiteľstvu.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že dobre, ale že musia aj nejaké návrhy mať k ďalšiemu 
zasadnutiu FK.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal p. Sokola, či je to riešenie riešiť zámenu za iný pozemok.  
P. JUDr. Michal Sokol povedal, že to je možnosť a opýtal sa, či vedia, o aký pozemok ide, že je to 
smetisko.  
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P. Ing. Peter Dinga povedal, že to evidujú.  
P. JUDr. Michal Sokol pokračoval, že akýkoľvek iný pozemok bude pre obec hodnotnejší a on chce to 
smetisko lebo je pre neho zaujímavé práve preto, že sa nachádza za jeho pozemkom. Povedal, že 
akýkoľvek iný pozemok bude mať pre obec väčšiu hodnotu, ako pre neho, čiže on im dá menej.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že o tom vie. Povedal, že ide o to, že tá ponuka môže mať nejaký tvar 
a zrazu zistia, že menej je viac.  
Starostka obce skonštatovala, že je jeden návrh nechať túto tému na budúce zastupiteľstvo a opýtala 
sa, kto má ešte tento istý názor.  
P. JUDr. Michal Sokol dodal, že by mohlo toto zastupiteľstvo výmenu pozemkov odsúhlasiť a budúce 
zastupiteľstvo by to schválilo. Povedal, že si myslí, že by to bolo lepšie to takto „predjednať“ v takejto 
forme a oni by sa už rozhodli, či to odsúhlasia.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že si aj ak nové zastupiteľstvo spraví, čo bude chcieť.  
Starostka obce povedala, že oni musia dávať uznesenia také, že buď niečo schvaľujú alebo nie. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by vzhľadom na túto žiadosť, ak je pre zastupiteľstvo 
neakceptovateľná, odpovedala stanoviskom, nakoľko je obec povinná to stanovisko k žiadosti uviesť.  
Poslanci ďalej o pozemkoch diskutovali.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by navrhla dať za žiadosť p. Sokola hlasovať.  
Starostka obce sa opýtala na názor p. Miroslava Stančíka.  
P. Miroslav Stančík sa opýtal p. Sokola, či tam ostáva cesta zachovaná a ako široká cesta ostane.  
P. JUDr. Michal Sokol odpovedal, že cesta nie je predmetom ničoho, že cesta je obecný pozemok. 
Povedal, že o cestu sa mu nejdená a jedná sa mu čisto len o ten pozemok.  
Starostka obce na konci diskusie dala hlasovať za uznesenie, že OZ schvaľuje zámenu pozemku vo 
výlučnom vlastníctve obce Vaďovce, parcela č. 5291/12 za pozemok vo výlučnom vlastníctve JUDr. 
Michala Sokola, parcela č. 634 vo výmere 276 m2. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 0  
Proti: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, 
p. Janka Masárová, p. Mgr. Daniela Kontinová 
Zdržal sa: 1 poslanec: p. Miroslav Stančík 
 
Starostka obce skonštatovala, že žiadosť p. Sokola nie je schválená.  
P. JUDr. Michal Sokol poďakoval za stanovisko a poprial prítomným ešte pekný zvyšok dňa.  
Starostka obce povedala, že by to bolo podľa programu všetko. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, či by sa to dalo niekam poznačiť, aby sa to mohlo odovzdať ďalšiemu 
zastupiteľstvu.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že nie je problém sa o tom na FK pobaviť, nech prídu s nejakými 
návrhmi. Povedala, že ešte stále bude jedno zastupiteľstvo. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že za neho jednoznačne nie, že to by už bol sám proti sebe.  
 
P. Starostka sa opýtala, či má ešte niekto niečo k diskusii.  
P. Jaroslav Bača povedal, že on by mal pár bodov na p. starostku. Povedal, že keby mali 5 starostov, 
tak sa to pýta každého, ale keďže majú len jednu, tak sa chce nie čo spýtať a chce len jednoduchú 
odpoveď, či áno alebo nie. Opýtal sa, či sú poslanci OZ zodpovední za navýšenie peňazí, čo sa týka 
projektu ZŠ a MŠ. 
Starostka obce odpovedala, že nechápe jeho otázku.  
P. Jaroslav Bača povedal, že si myslí, že otázka bola jasná, či sú alebo nie sú zodpovední poslanci za 
navýšenie ceny projektu ZŠ a MŠ, čo sa týka strechy a zateplenia.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či myslí to predraženie.  
P. Jaroslav Bača povedal, že áno, že myslí to predraženie, respektíve to navýšenie ceny.  
Starostka obce povedala, že to nebolo predražené, ale cena bola taká, aká vyšla z verejného 
obstarávania.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, či teda sú alebo nie sú za to zodpovední.  
Starostka obce povedala, že nie sú a že tam bolo verejné obstarávanie jasné. 
P. Jaroslav Bača povedal, že sa pýta preto, že keď sa rozprávali s ľuďmi v obci a povedali im to, čo je 
všetko v nahrávkach a v zápisniciach, tak ako táto anamnéza celá prebiehala, tak si dovolil citovať, že 
im bolo povedané, že: „ Poznám iný príbeh a mení to celú situáciu.“ 
Starostka obce sa opýtala, či p. Bača myslí konkrétne tú strechu.  
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P. Jaroslav Bača povedal, že nie, že myslí celý projekt, kde sa samozrejme navýšila tá cena pri 
zmene strechy. Povedal, že on sa len pýtal, či sú za to zodpovední oni alebo nie, a to je celé. 
Starostka obce povedala, že čo sa týka strechy, tak sa strecha zmenila, majú teraz kvalitnejšiu 
strechu, tak je to pochopiteľne drahšie a keby postupovali podľa pôvodného projektu, tak by to bolo 
bývalo v inej cenovej relácii.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal starostky, že o akej streche hovoril úplne pôvodný projekt rekonštrukcie.  
Starostka obce odpovedala, že tam bol fatrafol. 
P. Jaroslav Bača sa opýtal, čo bolo v projekte ešte pred ním.  
Starostka obce odpovedala, že to už nevie.  
P. Ing. Peter Dinga odpovedal, že tam bola plechová krytina.  
P. Jaroslav Bača povedal, že si myslí, že by to podľa neho mala starostka vedieť.  
Starostka obce povedala, že sa to veľakrát už menilo.  
P. Jaroslav Bača povedal, že práveže, a nevie, prečo sa potom prešlo k menej kvalitnému, nakoľko 
teraz hovorí, že je tento plech omnoho kvalitnejší, tak sa opýtal, prečo sa to zmenilo.  
Starostka obce povedala, že nevie, prečo sa tak menili tie projekty na tie žiadosti.  
P. Jaroslav Bača povedal, že ako druhá vec, že spomínala, že bola odovzdaná škola, a chce sa 
opýtať, či z toho existuje nejaký preberací protokol o odovzdaní a či sú tam nejaké závady alebo 
nedostatky. 
Starosta obce odpovedala, že nemajú žiadne závady a že sa závady budú zisťovať postupne, nakoľko 
je 5 rokov záruka. 
P. Jaroslav Bača povedal, že môže hneď povedať niekoľko závad.  
Starostka obce povedala, že jej to môže odovzdať a ona to odovzdá p. Ing. Chnapkovi, ktorý je 
stavebný dozor a on to prezrie a prerokuje to so zhotoviteľom.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, či sa teda pri preberaní a odovzdaní sa neprišlo na nič.  
Starostka obce povedala, že nie a že mu to má odovzdať a ona to posunie ďalej tak, ako už 
spomínala.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, či o výsledku budú informovaní.  
Starostka obce odpovedala, že áno.  
P. Jaroslav Bača povedal, že má ešte ďalšiu vec. Povedal, že p. starostka spomínala maľovanie v ZŠ 
a chce sa pýtať, že koho to bol nápad to vymaľovať takto. Opýtal sa, či to ostatní poslanci videli. 
Starostka obce povedala, že na to nemajú peniaze, tak sa vymaľovalo to, čo bolo najpodstatnejšie 
a postupne sa to môže dorobiť, keď bude mať obec peniaze.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, prečo ich nezvolala, že je potrebné takúto vec riešiť a bolo by potrebné 
vymaľovať. 
P. starostka povedala, že je samozrejmé, že sa musí vymaľovať po prerábke.   
P. Jaroslav Bača povedal, že mala im povedať, že potrebuje nejaký väčší obnos peňazí. Povedal, že 
škola je vymaľovaná asi takým spôsobom, že ak prídu do triedy a pozrú sa na stĺpy, medzi ktorými sú 
okná, tak jeden stĺp je kúsok ružovo-bordový a druhý je zelený. 
Starostka obce povedala, že to nie je ideálne, nakoľko sa zamaľovalo len to najnutnejšie. 
P. Jaroslav Bača povedal, že to chcel poslancom len pre ich predstavu opísať, že o čo ide. Povedal, 
že je tam napríklad vypadnutá omietka vo veľkosti jeho ruky, od okien je vymaľované len po prvé 
svetlá, čo je možno 1,5 metra a zbytok je nechaný tak, ďalej sú tam diery, z ktorých trčia hmoždiny 
a sú jednoducho pretreté. Povedal, že takýmto spôsobom by to natrel hockto, keby mu kúpili vedro 
farby za 200-300€ a toto maľovanie stálo cca 800€.  
Starostka obce povedala, že je v tej sume aj kuchyňa, ktorá sa robila, kde sa robil aj sokel. Povedala, 
že to nemal kto iný spraviť, povedala, že bola rada, že maliar urobil aspoň toto. 
P. Jaroslav Bača sa opýtal, prečo zase nešli postupne, že by sa spravila jedna trieda kompletne a išlo 
by sa ďalej.  
Starostka obce odpovedala, že začínal školský rok, tak aby to mali urobené aspoň tak, ako to majú.  
P. Jaroslav Bača povedal, že sa tam už asi 10 rokov oškrabuje pleseň a on si myslí, že tak, ako to už 
bolo spravené, je milión násobne krajšie, ako tam mali niekoľko rokov pleseň, a preto si myslí, že by to 
v poriadku toľko počkalo, napríklad pol roka, rok, kým by zase niečo našetrili. Povedal, že nechce 
nikoho uraziť, ale je to „cigánska robota“.  
Starostka obce povedala, že vie, že to nie je ideálne, ale že sa to postupne bude dávať do poriadku, 
len si na to musia našetriť peniaze.  
P. Jaroslav Bača povedal, že dobre, že na to našetria peniaze, ale budú musieť opäť toto celé opäť 
a znova spraviť a vymaľovať. Opýtal sa, či to má zmysel a vzápätí odpovedal, že si myslí, že nemá.  
P. starostka obce povedala, nech si myslí, čo chce.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, či mu chce tvrdiť opak.  
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Starostka obce povedala, že ona sledovala to, aby tie priestory neboli také, ako boli to tej prerábke, 
a to je celé.  
P. Jaroslav Bača povedal, že sa starostka pousmiala nad tým, keď sa opýtal, či to má zmysel a znova 
sa jej opýtal, či to podľa nej má zmysel, že budú znova to isté robiť. 
Starostka obce odpovedala, že to budú musieť znova spraviť.  
P. Jaroslav Bača povedal, že to, čo bolo zamaľované za 835€ budeme musieť zas a opäť zamaľovať. 
A opýtal sa, či jej nie je ľúto tých peňazí.  
Starostka obce povedala, že to postupne spravia. Povedala, že jej to nie je ľúto lebo je to spravené 
aspoň tak, ako to je.  
P. Jaroslav Bača povedal, že po jednej strane stále rozpráva, ako nemajú na pelety a na iné, a jeho to 
štve lebo to isté bolo aj s tou strechou. Povedal, že sa chvalabohu dala presvedčiť, aby šli do 
normálnej kvalitnej strechy, a toto mu zase príde úplne zbytočné a vyhodené peniaze.  
P. Jaroslav Bača povedal, že by sa v poslednom jeho bode chcel spýtať, či existuje pracovná náplň 
novej pracovníčky z chránenej dielne.  
Starostka obce povedala, že ešte neexistuje a opýtala sa, čo majú stále proti nej.  
P. Jaroslav Bača povedal, že on proti nej nič nemá. Povedal, aby to p. starostka nedávala do takej 
pozície, že proti nej niečo má a znova zopakoval, že nemá. Povedal, že on sa pýta len to, tak ako na 
FK, čo ten človek bude robiť a že im povedala, že bude zberať kartóny.  
Starostka obce povedala, že nemá kto pomáhať v kuchyni p. Baranovičovi a že bude robiť také veci 
na zbernom dvore, ktoré unesie. 
P. Jaroslav Bača povedal, že zodpovedný pracovník tam dodnes nevie, že niekoho takého tam má 
alebo mal mať.  
P. starostka obce povedala, že tam zatiaľ pracovníčka nebola, nakoľko má inú prácu s roznášaním 
obedov a jeden obed majú v „jazere“ a druhý na stanici.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, či by bol problém tie obedy rozviesť autom. 
Starostka obce odpovedala, že niekedy je, nakoľko nie vždy je na obecnom úrade.  
Povedal, že si myslí, že v hociktorý deň je obehaná celá obec za 10 minút a nemusia chodiť dvaja 
ľudia 2 hodiny.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, koľko je obedov.  
Ing. Nina Masárová odpovedala, že máme cez 30 obedov, ale nie všetky sa roznášajú.  
Starostka obce povedala, že roznášaných je cca 20, ale tam ide o to, že jeden obed je na stanici 
a druhý v „jazere“. 
P. Jaroslav Bača povedal, že by mal otázku ešte na p. hlavnú kontrolórku, že im už dávnejšie 
spomínala, že robí kontrolu obecného auta, tak či kontrolu už ukončila.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková odpovedala, že kontrolu zatiaľ neukončila a že ju má otvorenú, ale do 
budúceho zasadnutia OZ to predloží. Povedala, že nechcela do diskusie zasahovať a že ona má len 
poradný hlas, ale čo sa týka personálneho zastúpenia a manažovanie ľudských zdrojov je výhradne 
dané zákonom do kompetencie starostu, a to, že ich starostka informuje o novej pracovníčke, tak je to 
fajn lebo sú všetci pracovná skupina a informácie si zdieľajú. Povedala, že chce podotknúť, že 
starostka obce nepotrebuje ich súhlas na to, aby jednotlivé pracovné miesta zrušila alebo vytvorila 
a tak isto ich nemusí informovať o pracovnej náplni ktoréhokoľvek zamestnanca. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že toto im bolo vytknuté bývalou HK obce, že nie sú pracovné 
náplne doriešené a že je to jeden z problémov, že to dala do zápisu a vyžadovala to dopracovať do 
určitej lehoty. 
P. Jaroslav Bača povedal, že to opäť niekto stavia do situácie, že má niečo proti tomu alebo má radiť 
alebo neradiť pani starostke. Povedal, že nie, že to porovnával v kontexte toho, že neboli absolútne 
informovaní a myslí si, že p. HK povedala nepravdu, že to bolo medzi nimi zdieľané lebo ak by sa 
neopýtali na novú pracovníčku, tak o tom nevedia. Povedal, že tam ide o peniaze obce a hovoril to 
v kontexte s tým, že kvôli zbytočnostiam sú zvolávaní a kvôli tomuto neboli zvolaní. Povedal, že to nie 
je o tom, že on má niečo proti tomu, aby sa prijal nejaký človek. 
Starostka obce povedala, že ona to vysvetlí, že podľa zákona 369 z roku 1990 o obecnom zriadení, 
paragraf 13, je tam, že táto kompetencia je starostu a o tom rozhoduje ona. Povedala, že od 
poslancov nechce žiadne navýšenie na mzdy, čo sa týka tejto osoby a že ju zobrala len do volieb, aby 
nový starosta alebo starostka nemali problém s týmto pracovníkom. Povedala, že p. Petrovičová to 
robiť nebude, nakoľko má zdravotné problémy a čo sa týka Judity, tak kuchár povedal, že on by tam 
chcel niekoho iného. Povedala, že keďže je p. Dlhá invalidný občan a máme to pracovné miesto 
neosadené, štát im na to bude prispievať, takže nevie, kde je problém. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že tento problém vznikol z FK, keďže sa opýtala na FK, nakoľko 
sa jej pýtali občania na nového zamestnanca, či nejakého máme. Povedala, že súhlasí s tým, že 
nemajú právo rozhodovať o nejakom pracovnom mieste, takže si myslí, že ani predchádzajúce 
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pracovné miesto, ktoré bolo vytvorené, nemuseli schvaľovať. Povedala, že sa na to opýtala na 
základe toho, že jej ľudia povedali, že nevedeli o tom, že je nejaké voľné pracovné miesto a podľa nej 
malo byť dodržané len to, že sa malo uskutočniť nejaké výberové konanie. Povedala, že ak by 
náhodou p. Petrovičová skončila, tak by sa tak isto na to miesto robilo nejaké výberové konanie 
a vyhlásilo by sa, že sa hľadá nový pracovník. Povedala, že išlo o to, že by sa možno našiel aj niekto 
iný.  
Starostka obce povedala, že by sa nenašiel lebo s týmito pracovníkmi, ktorý majú zdravotný postih, je 
problém a podľa zákona o práci vo verejnom záujme sa vôbec nerobia výberové konania na miesta, 
ktoré sú ako toto miesto.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že jej išlo len o to, že malo byť oznámené voľné pracovné miesto 
a ak by aj p. Petrovičová skončila, tak by sa vyhlásilo voľné pracovné miesto.  
Starostka obce povedala, že p. Petrovičová nekončí, že ona len povedala, že ak by ju starostka obce 
dala pomáhať do kuchyne, tak by radšej skončila a išla by opatrovať mamu. Povedala, že je všetko 
kóšer a robota sa robí.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že pri zbieraní podpisov bol párkrát konfrontovaný s otázkou, že prečo 
škola stála toľko peňazí. Povedal, že je to reálny argument do pléna a dotklo sa ho to, keď bol 
označený, že za to môžu poslanci.  
Starostka obce povedala, že je to, ako „jedna pani povedala“. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že vedia, aký bol celý ten kolobeh toho, ako to išlo a myslí si, že zlomový 
moment bola tá porada, ktorú starostka zvolala 30.8., kde je jasne napísané v tom maily, že nie sme 
úspešný uchádzač o dotáciu, a vtedy museli konať oni z vlastných prostriedkov,  úveru lebo obec 
toľko peňazí nemala. Povedal, že jednoducho, že ten rozdiel na strechu je 20 000€, je akceptovateľný 
a na to sa vyčlenili peniaze z rezervného fondu. 
Starostka obce povedala, že na to nikto nič nehovorí, že sa to spravilo a je to kvalitné. 
P. Ing. Peter Dinga pokračoval, že to, ako to potom išlo ďalej, do toho človek absolútne už nebol 
začlenený. Povedal, že ak majú poslanci iný názor lebo je to aj na nich určené, že oni za to môžu, že 
sa predražila škola, nech to povedia, či to tak cítia alebo nie lebo on to tak určite necíti.  
Starostka obce povedala, že sa to nedá povedať tak, že sa predražila škola. Povedala, že sa spravila 
strecha v tej aktuálnej cene, za ktorú to bolo vtedy možné spraviť a v tej kvalite, ktorá tam je urobená. 
Povedala, že všetci s tým môžu byť len spokojní lebo by tá škola za chvíľu spadla.  
P. Jaroslav Bača povedal, že stále počúvajú takéto reči. 
Starostka obce mu na to povedala, že by nemal počúvať takéto reči a tak sa nikam nedostane.  
P. Jaroslav Bača povedal, že so starostkou mal konfrontáciu na jednom z predchádzajúcich 
zastupiteľstiev, kde nijakým spôsobom neargumentovala a ani nedementovala veci, ktoré mu ľudia 
povedali, že ich starostka povedala, a v podstate to ani jedným slovom nevyvrátila, že je to pravda.  
Starostka obce povedala, že je chyba, že p. Bača stále zbiera, kto čo povedal.  
P. Jaroslav Bača povedal, že keď jej to nepovie niekto druhý, tak jej to povie on a nemá s tým 
problém, že to ide od nej. Povedal, že si nemyslí, že ktokoľvek iný z poslancov by takéto niečo 
rozprával. Povedal, že iní ľudia nemajú ani šajnu, o akých peniazoch sa tam rozprávajú.  
Starostka obce povedala, že tá suma je ekvivalentom kvality vykonanej práce a za takú cenu by to 
nikto nebol spravil. Starostka obce povedala, že by mohli byť radi, že sa to spravilo lebo do budúcnosti 
bohvie, ako bude, či by vôbec na to niekto dal peniaze. Povedala, že by sme mali byť len radi, že to 
máme a nech tam ti deti chodia. Povedala, že keby tam tá škola hneď nebola, je to predsa len obecná 
budova a oni sa o ňu postarali.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že s tým zámerom do toho aj išli. 
P. Jaroslav Bača to potvrdil.  
Starostka obce povedala, že si myslí, že je v tomto zastupiteľstvo úspešné, že jej majetok zveľadili 
a školu zachránili, či už bude na to alebo na to.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by mala pár vecí, jedna z nich je spomínaná správa od HK 
o pohonných hmotách a dodnes nebola stále predložená správa o činnosti za rok 2021. Povedala, že 
8.2 bolo povedané, že na najbližšom zasadnutí bude predložená a už sa to pol roka ťahá. Ďalej 
povedala, že chýba zverejniť smernicu, na ktorú už poukazovala. 
Starostka sa opýtala, o ktorú smernicu ide.  
P. Ing. Nina Masárová povedala, že ide o smernicu, ktorú jej spomínala, či ju má zverejniť. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sú všetky smernice na stránke obce. 
P. Ing. Nina Masárová povedala, že sú povinné zverejniť VZN a smernice nie sú povinné a povedala, 
že sa pýtala p. starostky, či ju má zverejniť a ona jej na to odpovedala, že to prezistí.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ide to, že už v tých zásadách sa obracajú na smernicu č. 1/22 
a smernica o verejnom obstarávaní a všetky ostatné máme zverejnené a myslí si, že keby tam aj táto 
jedna pribudla, že by sa nič nestalo.  
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Starostka obce povedala, aby jej to p. Kontinová napísala do mailu všetko, že ktorá to má byť a ona to 
preverí.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že jej posledná otázka je ohľadom amfiteátra, že ako ďalej s ním 
postúpili.  
Starostka obce povedala, že by mala prísť faktúra podľa výberového konania a keď sa uhradí, tak 
budeme žiadať refundáciu.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že dostala takú informáciu, že by tam mali ešte pribudnúť nejaké 
ornamenty. 
Starostka obce povedala, že bude zozadu taká plachta a na nej budú tie ornamenty.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by tam mohol pribudnúť aj smetný kôš, nakoľko je to tam už 
katastrofa, nakoľko je tam denne mládež a robia neporiadok.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, že či to pôjde tým štýlom, že obec zaplatí celú faktúru a potom im to 
budú preplácať.  
Starostka obce povedala, že toto je Pôdohospodárska platobná agentúra a oni majú ten mechanizmus 
taký, že tie peniaze musia oni uhradiť.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že oni tú zmluvu majú v registri s obcou Vaďovce a opýtala sa, či 
by nemala byť aj na stránke obce, aby bola platná, nakoľko nadobúda účinnosť po jej zverejnení.  
Starostka obce povedala, že je zverejnená a to znamená, že je platná.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že je v tej zmluve, že aj obec ju bude mať zverejnenú a na 
stránke obce nie je. 
Starostka sa opýtala p. Masárovej, či je zverejnená.  
P. Ing. Nina Masárová povedala, že zverejňuje vždy to, čo dostane, takže nie. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ju nemáme zverejnenú a oni áno, a aby sme neprišli k tomu, 
že sme nedodržali podmienky a nakoniec zaplatíme 28 tisíc eur zo svojho.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal na žiadosť o mulčovač, o ktorý žiadali a opýtal sa, či by mu starostka 
vedela poslať tú žiadosť alebo nejaké vyrozumenie, že ako to vtedy prešlo, nakoľko sa k tomu už 
nikdy nevrátili.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že bolo v uznesení, že sa podá žiadosť. 
Starostka obce povedala, že stále čakáme na odpoveď. Povedala, že na tom pracujú, nakoľko si už 
dvakrát pýtali nejaké „dovyrozumenie“, ktoré sme im poslali. Starostka obce povedala, že na tento 
amfiteáter čakali na vyrozumenie 5 rokov. 
P. Jaroslav Bača povedal, že sa chce opýtať, v akom stave sú dve svetlá, ktoré sú tam, ako sa 
vchádza do školy. 
Starostka obce povedala, že sa to spraví.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by sa chcela opýtať na plagát ku kandidatúre, ktorý je na 
úradnej tabuli, že je celkom veľký a či bude dosť miesta aj pre ostatných kandidátov na starostu, 
poslancov, ako aj kandidátov do volieb VÚC. Povedala, že je treba vyvesiť aj teraz VZN, ktoré 
schválili.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že bola prvá, že je to právo prvého a požiadala o to obec 
a podľa zákona o voľbách má každý kandidát právo sa vyjadriť a vylepiť si. Povedala, že keďže bola 
prvá, ktorá si vylepila, tak ak sú štyria, tak by mala obec alebo volebná komisia zabezpečiť, aby mal 
na to každý kandidát miesto.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že si myslela, že sa kupovali tabule na to, aby bola aspoň jedna 
úradná. 
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že tam jej povedali, že je vyhradené miesto na to určené.  
Starostka obce povedala, že podľa zákona by na to mal mať každý priestor.  
Prítomný občan p. Rudolf Škriečka povedal, že by sa chcel spýtať pár vecí v súvislosti s bytovým 
domom. Povedal, že mali nedávno obrovský problém s čističkou, že mali na ich bytovke odstáte 
potrubie a povedal, že sa u pána, ktorý to čistil, informoval, že je potrebné spraviť základné čistenie 
odpadov.  
Starostka obce odpovedala, že je to už objednané.  
P. Rudolf Škriečka pokračoval, že by bolo potrebné záchytné zariadenie, aby zabraňovalo vstupu 
nežiadúcich plienok alebo utierok. Ďalej povedal, že tam videl pána pozerať na bytovom dome 
praskliny a odvtedy k tomu nebolo nijaké stanovisko.      
Starostka obce povedala, že to sa musí niekto nájsť, kto to opraví, nakoľko je to mimo záruky. 
Starostka obce povedala, že nie je nikoho, kto by to vymaľoval. 
P. Miroslav Stančík povedal, že sa naposledy bavili o oplechovaní podhľadov.  
Prítomní ďalej diskutovali ohľadom bytového domu.  
 
Starostka obce na záver poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie OZ.  
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Zástupca starostu : p. Janka Masárová 
Overovateľ     : p. Ing. Peter Dinga, p. Jaroslav Bača 
Zapisovateľ     : p. Ing. Nina Masárová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Alžbeta Tuková 
        starostka obce Vaďovce   


